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ΘΕΜΑ: «Η αλλαγή στις προδιαγραφές λειτουργίας θα οδηγήσει στο κλείσιμο
αρκετών ΚΔΒΜ1 μεσούσης της σχολικής χρονιάς»

Κυρία Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από ιδιοκτήτες και εργαζόμενους σε Κέντρα Δια Βίου Μάθησης
Επιπέδου 1 (ΚΔΒΜ1), σε προβληματισμό και απόγνωση βρίσκεται ο κλάδος τους,
εξαιτίας των νέων δεδομένων που έφερε ο νέος νόμος που τα αφορά. Όπως αναφέρουν
χαρακτηριστικά οι ιδιοκτήτες τους, ο κίνδυνος κλεισίματός τους είναι ορατός, λόγω
αδυναμίας να ανταποκριθούν στις νέες προδιαγραφές που ο νόμος 4763/2020
επιβάλλει, καθώς οι προϋποθέσεις αδειοδότησης και λειτουργίας τους στο άρθρο 53 και
στο άρθρο 169, παρ. 17 είναι αυστηρότατες και ανέφικτες. Ελάχιστα από τα ΚΔΒΜ1
μπορούν να ικανοποιήσουν τόσο τις νέες κτιριακές προδιαγραφές όσο και τη
δυσβάσταχτη για μικρές επιχειρήσεις υποχρέωση πλήρους απασχόλησης τουλάχιστον 3
ατόμων,  τα 2  εκ των οποίων με πολύ αυξημένα προσόντα.  Παρά το γεγονός ότι η
Πανελλήνια Ένωση Κέντρων Μάθησης (ΠΕΚΕΜ) προσπάθησε να διαμαρτυρηθεί με
επιστολές και υπομνήματα αλλά και ζητώντας ατελέσφορα δια ζώσης συνάντηση με την
αρμόδια Υπουργό,  δεν υπήρξε αποτέλεσμα.  Η ΠΕΚΕΜ διερωτάται πώς μέσα σε μια
οικονομική συγκυρία βεβαρημένη και αβέβαιη λόγω κορωνοϊού και ουκρανικού είναι
δυνατόν για μικρές επιχειρήσεις,  όπως τα ΚΔΒΜ1  να επιβιώσουν υπό τέτοιες
απαγορευτικές συνθήκες. Μέσα σε πολύ στενά χρονικά πλαίσια τους επιβάλλεται η
υποχρέωση να λειτουργήσουν με τις προϋποθέσεις που ίσχυαν για τα ΚΔΒΜ2,  όπερ
μεθερμηνευόμενο σε ανάγκη αλλαγής κτηρίου, πρόσθετο εξοπλισμό και νέα στελέχωση
τη στιγμή που τα περισσότερα ΚΔΒΜ1 ακόμη προσπαθούν να ανακάμψουν της
καταστρεπτικής διακοπής λειτουργίας τους εν μέσω πανδημίας και εκπαιδευτικού έτους.
Οι ιδιοκτήτες τους ήδη έχουν επενδύσει χρήματα κι έλαβαν τις άδειες λειτουργίας με
βάση την ισχύουσα τότε νομοθεσία μέχρι τον Δεκέμβριο του 2020. Στην πράξη η
προηγούμενή τους επένδυση ακυρώνεται και τώρα τους ξαναζητείται να βάλουν το χέρι
στην τσέπη. Όπως αναφέρουν, τα ΚΔΒΜ1 είναι μικρές μονάδες και ο Κύκλος Εργασιών
τους δεν είναι δυνατόν να υποστηρίξει μεγαλύτερο κτιριακό ή οργανωτικό κόστος και δεν
υπάρχει κανένας λόγος για να διαφοροποιηθούν από τους όρους λειτουργίας που
ισχύουν για τα Φροντιστήρια και τα Κέντρα Ξένων Γλωσσών.  Ζητούν λοιπόν από την
Πολιτεία να επιδείξει σύνεση και να μη επιμείνει στη αλλαγή των προδιαγραφών που θα
βάλει λουκέτο σε δεκάδες ΚΔΒΜ1 και θα οδηγήσει σε ανεργία εκατοντάδες εργαζομένων.
Ίσως η αναστολή ισχύος της τωρινής υποχρέωσης των ΚΔΒΜ1 για ένα εύλογο
διάστημα (π.χ. μέχρι τέλους του επόμενου σχολικού έτους), ώστε να έχουν ανακάμψει
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οικονομικά οι επιχειρήσεις και να δύνανται να ανταποκριθούν στις προβλέψεις του νέου
νόμου, να είναι μια δίκαιη και αναγκαία προοπτική.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να
αποτρέψετε την πρακτική που θα βάλει λουκέτο σε δεκάδες ΚΔΒΜ1 και θα οδηγήσει σε
ανεργία εκατοντάδες εργαζομένων;

2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε ενέργειες ή μέτρα αναστολής ισχύος της τωρινής
υποχρέωσης των ΚΔΒΜ1 για ένα εύλογο διάστημα (π.χ. μέχρι τέλους του επόμενου
σχολικού έτους), ώστε να έχουν ανακάμψει οικονομικά οι επιχειρήσεις και να δύνανται
να ανταποκριθούν στις προβλέψεις του νέου νόμου;

3. Για ποιους λόγους δίνεται ελάχιστος χρόνος στους ενδιαφερόμενους να προβούν σε
όλες τις απαραίτητες ενέργειες,  ώστε να λειτουργήσουν με τις προϋποθέσεις που
ίσχυαν για τα ΚΔΒΜ2, δημιουργώντας άμεσο κίνδυνο να ανακληθούν υφιστάμενες
άδειες των ΚΔΒΜ1 και να οδηγηθούν σε κλείσιμο οι επιχειρήσεις;

4. Συνειδητοποιείτε ότι με τις πρακτικές σας θα κλείσουν αρκετά ΚΔΒΜ, με αποτέλεσμα
τη δημιουργία ολιγοπωλίου με ό,τι αυτό συνεπάγεται για το κόστος των παρεχόμενων
εκπαιδευτικών υπηρεσιών που θα αυξηθεί και θα επιβαρύνει σε μεγάλο βαθμό και τις
επιχειρήσεις του ιδιωτικού τομέα που χρειάζονται αυτές τις υπηρεσίες;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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